
Z á p i s n i c a 

napísaná zo zasadnutia komisie rozvoja,  bytovej, sociálnej  

a verejného poriadku pri MsZ v Novej Bani  

konaného dňa 22. apríla 2024 o 15.00 hod.  

v zasadačke  MsÚ v Novej Bani 

 
Prítomní členovia komisie: Maroš Marko, Anton Medveď, MUDr. Mária Bradiaková, 

Anton Tencer, Mgr. Branislav Pirháč, Ing. Jozef Štrba, Marián 

Hudec 

 

Zapisovateľka:  Ing. Mgr. Eliška Vallová 

 

Pozvaní:   Mgr. MVDr. Branislav Jaďuď, PhD. MBA, primátor mesta 

    Ján Ševčík, náčelník MsP Nová Baňa 

    Mgr. Mária Jankoveová, riaditeľka ZŠ Jána Zemana Nová Baňa 

 

Program: 

1. Pridelenie 2-izbového bytu na ul. Pod sekvojou 27 – na 0. poschodí od 01. 05. 2024  

2. Diskusia 

 

Predseda komisie privítal členov komisie a informoval o jednotlivých bodoch zasadnutia 

komisie. Na začiatku rokovania si odsúhlasili doplnenie bodov programu v nasledovnom 

znení: 

 

Doplnený program: 

1. Rokovací poriadok – doplnenie 

2. Predvolanie mladistvého a zákonného zástupcu vo veci požívania alkoholu 

3. Pridelenie 2-izbového bytu na ul. Pod sekvojou 27 – na 0. poschodí od 01. 05. 2024  

4. Uzatvorenie areálu Základnej školy Jána Zemana v Novej Bani 

5. Diskusia 

 

K bodu programu č. 1 

 

Predseda komisie oboznámil členov o doplnení znenia názvu komisie, ktorá sa na poslednom 

mestskom zastupiteľstve doplnila o text – verejný poriadok. Komisia sa celým znením volá – 

Komisia rozvoja, sociálna, bytová a verejného poriadku. Z tohto dôvodu bol upravený aj 

Rokovací poriadok komisií, kde do náplne činnosti komisie boli doplnené ďalšie body. 

Predseda komisie oboznámil členov s doplnenými činnosťami komisie.  

 

Predseda komisie dal o tomto návrhu hlasovať: 

 

Hlasovanie k bodu č.1 

  
Prítomných 7 Za: 7 Proti: 0 Zdržalo sa: 0 

 

Záverečné stanovisko k bodu č. 1 

 

Komisia berie na vedomie zmenu názvu komisie a doplnený Rokovací poriadok komisií. 

 

K bodu programu č. 2 

 

Predseda komisie informoval členov o zaslaní úradného dokumentu Policajným zborom 

v Žiari nad Hronom ohľadom konania vo veci mladistvého a s tým súvisiaceho požitia 

alkoholických nápojov.  

 

 



 

Na rokovanie komisie bol predvolaný mladistvý spolu so zákonným zástupcom. Rovnako bol 

v tejto veci pozvaný na rokovanie komisie aj náčelník mestskej polície Ján Ševčík. 

Prítomných členov oboznámil o prípade, rovnako aj o tom, že sa zákonný zástupca bol 

ospravedlniť z dnešného zasadnutia z dôvodu pracovnej smeny, ktorú si nevedel vymeniť, 

a preto sa na dnešné zasadnutie nevedel dostaviť. Komisia sa dohodla. že bude opätovne 

pozvaný na ďalšie rokovanie komisie, kde bude uvedený prípad prejednaný. 

 

Predseda komisie dal o tomto návrhu hlasovať: 

 

Hlasovanie k bodu č.2 

  
Prítomných 7 Za: 7 Proti: 0 Zdržalo sa: 0 

 

Záverečné stanovisko k bodu č. 2 

 

Komisia berie na vedomie prípad prejednania mladistvého a súhlasí s prerokovaním 

uvedeného prípadu na najbližšom zasadnutí komisie. 

 

K bodu programu č. 3 

 

Predseda  komisie  informoval  členov  o  odovzdaní  bytu Pod sekvojou 27, 2-izbový byt na 

0. poschodí k 30. 04. 2024.  

 

Komisia si prešla aktuálne žiadosti o 2-izbový byt. Pri výbere nového nájomníka bol braný do 

úvahy trvalý pobyt žiadateľa, dátum podania žiadosti, počet nájomníkov v predmetnom byte, 

nedoplatky voči Mestu Nová Baňa.  

 

Po zvážení všetkých podmienok komisia odporučila prideliť byt: 

 

žiadateľke Kataríne Bartošovej,  

bytom Štúrova 21/13, 968 01 Nová Baňa. 

 

Predseda komisie dal o tomto návrhu hlasovať: 

 

Hlasovanie k bodu č.3 

  
Prítomných 7 Za: 7 Proti: 0 Zdržalo sa: 0 

 

Záverečné stanovisko k bodu č. 3 

 

Komisia odporúča prideliť nájomný byt uvedenému uchádzačovi o nájomný byt. 

 

K bodu programu č. 4 

 

Predseda komisie  informoval  členov  žiadosti od pani riaditeľky Základnej školy Jána 

Zemana Mgr. Márie Jankoveovej vystúpiť na dnešnom zasadnutí komisie a predniesť komisii 

svoju požiadavku na opätovné uzatvorenie areálu Základnej školy Jána Zemana v Novej Bani 

po skončení vyučovacieho a výchovného procesu.  

Pani riaditeľka predniesla svoje dôvody – ukázala fotografie zničeného areálu, altánku 

v areály školy, rovnako zdôvodnila, že neprispôsobiví občania tento priestor vo večerných, ale 

aj nočných hodinách využívajú na stretávanie sa, prenocovávanie. Altánok je poškodený, 

priestor je znečistený a deti ráno prichádzajú do školy do takéhoto priestoru.  

 

 

 

 

 



Návrh na uzatvorenie bol predložený takto: 

V pracovných dňoch v čase od 17.00 do 06.00 nasledujúceho dňa. Hlavná bránka bude 

uzamknutá o 19.00. Kompletne uzatvorený areál bude od 20.00 hod. Počas víkendov, 

sviatkov a prázdnin bude areál kompletne uzatvorený. 

O otváranie a uzatváranie areálu sa budú starať zamestnanci Základnej školy Jána Zemana.  

 

Predseda komisie dal o tomto návrhu hlasovať: 

 

Hlasovanie k bodu č.4 

  
Prítomných 7 Za: 7 Proti: 0 Zdržalo sa: 0 

 

Záverečné stanovisko k bodu č. 4 

 

Komisia odporúča uzatvoriť areál školy podľa predloženého návrhu. 

 

K bodu programu č. 5 

 

Predseda komisie v diskusii odovzdal slovo primátorovi mesta. Primátor mesta informoval 

členov komisie o novom zámere rekonštrukcie s rozšírením podľa dispozície areálu 

telocvične Základnej školy Jána Zemana cez Fond na podporu športu.  

 

Telocvičňa si dlhodobo vyžaduje rekonštrukciu. Cieľom je dosiahnutie všeobecného športovo 

– kultúrneho využitia uvedeného objektu.  

 

Predseda komisie dal o tomto návrhu hlasovať: 

 

Hlasovanie k bodu č. 5 

  
Prítomných 7 Za: 7 Proti: 0 Zdržalo sa: 0 

 

Záverečné stanovisko k bodu č. 5 

 

Komisia berie na vedomie zámer rekonštrukcie telocvične Základnej školy Jána Zemana cez 

Fond na podporu športu. 

 

V ďalšej diskusii bolo navrhnuté zabezpečenie kamery na časozberné snímanie rekonštrukcie 

Tajchu, slúžiace aj na zdokumentovanie celých prác procesu. 

 

Predseda komisie dal o tomto návrhu hlasovať: 

 

Hlasovanie k bodu č. 6 

  
Prítomných 7 Za: 7 Proti: 0 Zdržalo sa: 0 

 

Záverečné stanovisko k bodu č. 6 

 

Komisia odporúča nainštalovanie kamery pri vodnej nádrži Tajch za uvedeným účelom. 

 

 

 

 

 

 

Zapísala: Ing. Mgr. Eliška Vallová     Schválil:      Maroš Marko  

       predseda komisie 


